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Schriftelijke vragen op grond van artikel 39 van het regelement van orde 
 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 
Van: Inge van Dijk en Sanne Buursink – De Graaf (VVD Nijmegen) 
Betreft: Bedrijvigheid NTC Nijmegen/Winkelsteeg 

 
 
Nijmegen, 26 mei 2021 
 
 
Geacht college, 
 
Op dinsdag 19 mei j.l. lazen we in het Algemeen Dagblad dat het Amerikaanse bedrijf Shine Medical 
Technologies bij Veendam een miljoenenfabriek gaat bouwen voor de productie en ontwikkeling van 
medische isotopen. De onderneming investeert zo’n 200 miljoen euro in de nieuwe fabriek waar 
ongeveer 200 nieuwe arbeidsplekken worden gerealiseerd.1 
 
De keuze voor Veendam is na een lange zoektocht gemaakt waarbij er honderden locaties in Europa 
zijn overwogen en een twintigtal in Nederland. Uiteindelijk bleven drie toplocaties over in de provincie 
Groningen, waarvan Veendam er één was.  
 
Gezien het karakter en de aard van het bedrijf Shine Medical Technologies, de reeds gevestigde 
bedrijven in Nijmegen met eenzelfde of aanvullend karakter en de ontwikkelingen op de NovioTech 
Campus in Winkelsteeg, heeft de VVD de volgende vragen aan het college: 
 

1. Heeft Shine Medical Technologies zich ook georiënteerd in Nijmegen in hun zoektocht naar 
een geschikte locatie?  
 
Zo ja: 
a. Waarom is Nijmegen afgevallen?  
b. Welke locatie(s) in Nijmegen was/waren in beeld? 
 
Zo nee: 
a. Waarom is Nijmegen, i.s.m. Oost N.V., niet op de radar van Shine Medical Technologies 

terecht gekomen? 
b. Welke stappen moeten er gezet worden om als Nijmegen wel een serieuze kandidaat te 

zijn voor vestiging van dit soort Health Tech / High Tech bedrijven die een prima aanvulling 
zouden zijn op de al aanwezige bedrijvigheid in Nijmegen?    

 
 
 

 
1 https://www.ad.nl/groningen/amerikaans-bedrijf-shine-bouwt-europese-fabriek-in-veendam-
br~a1d648c7/?referrer=https://www.google.com/  
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2. Welke concrete activiteiten ontplooit het college, al dan niet i.s.m. Oost N.V. en anderen, om 

nieuwe bedrijven voor een vestiging op het Health Tech/High Tech Campus/Winkelsteeg 
Noord te interesseren? 
 

3. Indien nieuwe bedrijven zich op dit moment melden, welke ruimte en hoeveel m2 is er dan 
nog beschikbaar op de locatie van de Novio Tech Campus /Winkelsteeg Noord?  

 
4. Hoeveel bedrijven hebben zich de afgelopen 3 jaar gemeld met interesse voor vestiging op de 

NTC/Winkelsteeg Noord? 
a. Hoeveel concrete nieuwe vestigingen heeft dit opgeleverd? 
b. Hoeveel concrete nieuwe arbeidsplaatsen heeft dit opgeleverd? 
c. Welke redenen om zich niet te vestigen op de Novio Tech Campus/Winkelsteeg Noord 

werden aangedragen door de bedrijven die zich elders vestigden?  
d. Hoe verhoudt zich de groei tot de (economische) visie en de doelstellingen (zoals de 

toename van de werkgelegenheid in deze sector) die Nijmegen (en Oost N.V.) heeft voor 
de Novio Tech Campus /locatie Winkelsteeg Noord? 
 

5. In hoeverre neemt het college een actieve rol in op moment dat bekend wordt dat een bedrijf 
zoals Shine Medical Technologies op zoek is naar een nieuwe bedrijfslocatie en wat houdt 
deze actieve rol dan precies in?  
 

6. Is het college op de hoogte van het Europese voornemen om miljarden te investeren om het 
voor chipsfabrikanten aantrekkelijk te maken om zich in Europa te vestigen?2 

 
Zo ja:  
Op welke concrete manier is het college bezig kansen te verzilveren die de aanwezigheid van 
NXP hierin mogelijk biedt?  
 
Zo nee: 
Is het college bereid (mogelijk i.s.m. Oost N.V.) op korte termijn een strategisch plan te 
ontwikkelen met concrete activiteiten om hiermee aan de slag te gaan i.h.k.v. de verdere 
ontwikkeling en groei van het Health Tech/ High Tech Cluster 
 

In afwachting op uw antwoord, 
 
Hartelijke groet, 
 
 
 
Inge van Dijk en Sanne Buursink – De Graaf (VVD Nijmegen) 

 
2  https://www.nrc.nl/nieuws/2021/05/20/eurocommissaris-breton-op-bezoek-bij-asml-eu-is-bereid-
om-met-miljarden-chipfabrikanten-aan-te-trekken-a4044361 


